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Κυρία και κύριε Υπουργοί,

Σύμφωνα με ανάρτηση σε ιστοσελίδα του Διαδικτύου, την παράκαμψη του Πεταλιδίου και το οδικό
έργο  «Τζάνε  –  Καλαμάκι»  επισκέφθηκαν  οι  τοπικοί  φορείς  του  Δήμου  Μεσσήνης.  Σε  σχετική
ανακοίνωσή  τους  σημειώνεται  ότι:  «Μετά  τις  τελευταίες  εξελίξεις  και  την  πρόταση  η  οποία
διαμορφώθηκε από το Κεντρικό Αρχαιολογικό Συμβούλιο (ΚΑΣ), η Δημοτική Αρχή Μεσσήνης θα
κάνει  ό,τι  χρειαστεί,  προκειμένου  να  διασφαλίσει  την  υλοποίηση  και  αποπεράτωση του  έργου,
παράλληλα  με  την  προστασία  και  τον  σεβασμό  στον  αρχαιολογικό  χώρο  που  ανάγεται  στην
Ακρόπολη της Αρχαίας Κορώνης». Θεωρούν οι ως άνω ότι, θα πρέπει να υπάρξει στόχευση, η
οποία  θα  πετύχει,  αφενός,  την  ολοκλήρωση  του  ανωτέρω  οδικού  έργου,  και  αφετέρου,  την
ανάδειξη και προστασία της Ακρόπολης της Αρχαίας Κορώνης, που αποτελεί τοπικό και εθνικό
πλούτο.  Η  γρήγορη  επίλυση  του  συγκεκριμένου  ζητήματος  αποτελεί  επιτακτική  ανάγκη,
προκειμένου να απεγκλωβιστεί μία ταχύτατα αναπτυσσόμενη περιοχή. Παρόμοια και πιο ισχυρή,
ίσως, οφείλει να είναι η ευαισθητοποίηση και η ενεργοποίηση και της Δημοτικής Αρχής Πύλου -
Νέστορος για την ολοκλήρωση του συγκεκριμένου οδικού τμήματος.  Το εν λόγω έργο πρέπει,
επιτέλους, να γίνει και τα εκεί ευρισκόμενα αρχαία να προστατευτούν και να αναδειχθούν. Αυτό
περιμένει  η  Ανατολική  Πυλία,  οι  άνθρωποί  της  οποίας  προσδοκούν,  εδώ  και  χρόνια,  έναν
αξιοπρεπή δρόμο, που να τους οδηγεί με ασφάλεια στον τόπο τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, προκειμένου, αφενός, να εξασφαλιστούν τα χρήματα
που θα διασφαλίσουν την υλοποίηση και αποπεράτωση του  οδικού έργου «Τζάνε  – Καλαμάκι»,
και  αφετέρου,  να  ολοκληρωθεί  η  παράκαμψη  του  Πεταλιδίου,  με  ταυτόχρονη  προστασία  και
ανάδειξη της Αρχαίας Κορώνης;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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